



**INSTITUT PENDIDIKAN GURU
KAMPUS TEMENGGONG IBRAHIM
JALAN DATIN HALIMAH
80350 JOHOR BAHRU**

Tel.: +607-2364788 +607-2364624 Fax: +607-2379736 +607-2382996
E-mel: webmaster@ipgkti.edu.my Laman Web: <http://www.ipgkti.edu.my>



"1MALAYSIA: RAKYAT DIDAHULUKAN, PENCAPAIAN DIUTAMAKAN"

NAMA SEPERTI DI LAMPIRAN B

Ruj : IPGKTIJB. 600/55/Jld.3(38)

Tarikh : April 2014

Tuan/Puan,

KURSUS PEMBANGUNAN KOMPETENSI PEGAWAI PERKHIDMATAN PENDIDIKAN GRED DG41, NEGERI JOHOR TAHUN 2014 - PEMBANGUNAN PROFESIONALISME BERTERUSAN (CPD)

Dengan segala hormatnya merujuk kepada perkara di atas.

2. Sukacita dimaklumkan, Institut Pendidikan Guru Kampus Temenggong Ibrahim akan melaksanakan Kursus Pembangunan Kompetensi, Pembangunan Profesionalisme Berterusan (Continuos Professional Development) bagi pegawai perkhidmatan pendidikan DG41. Kursus tersebut akan dilaksanakan secara bersiri mulai bulan April 2014 hingga Oktober 2014.

3. Sehubungan dengan itu, tuan/puan dikehendaki hadir untuk mengikuti kursus seperti ketetapan berikut:

Siri	:	Seperti Di Lampiran B
Tarikh	:	Seperti Di Lampiran B
Tempat Kursus	:	Seperti Di Lampiran B
Masa Pendaftaran / Taklimat Kursus	:	Seperti Di Lampiran B

4. Peserta kursus diminta membaca dan mengambil tindakan yang perlu seperti **Lampiran A** yang disertakan bersama surat ini. Peserta dikehendaki mengisi **Borang Pengesahan Kehadiran (Lampiran C)** dan mendapatkan pengesahan daripada Guru Besar/Pengetua. Peserta juga dikehendaki melakukan pengesahan kehadiran secara online melalui laman web (cpd.ipgkti.edu.my) selewat-lewatnya **5 hari** sebelum tarikh kursus.

5. Peserta kursus layak menuntut elaun perjalanan mengikut Pekeliling Perbendaharaan yang berkuatkuasa sekarang. Walau bagaimanapun pihak IPGKTI juga tertakluk kepada peruntukkan yang diberikan kerana mematuhi langkah-langkah penjimatan. Sebarang pertanyaan mengenai kursus di atas hendaklah dikemukakan kepada urusetia kursus seperti yang tertera di dalam laman web, para 4.

6. Segala kerjasama daripada tuan dalam perkara di atas amat dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

Saya yang menurut perintah,

(Dr. MAZLAN BIN ARIS)

Timbalan Pengarah Akademik
IPG Kampus Temenggong Ibrahim
Johor

s.k. :- PPD

